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Заключителна дискусия относно виза за проектиране за паметник „Ангели ва пътя“ 

в Северен парк 

 
     На 10.04.2024 г., от 18:00 ч. в сградата на СО - район „Надежда“ се проведе обществено 

обсъждане – заключителна дискусия  на Виза за проектиране за предварителни 

/прединвестиционни/ и обемно-устройствени проучвания за определяне разположението 

на паметник „АНГЕЛИ НА ПЪТЯ“ в УПИ I-„ ЗА ПАРК “, ПИ с идентификатор 

68134.1375.2011 по КККР, кв. 25, м. „Северен парк“, СО-район ,,Надежда“. 

    Общественото обсъждане цели по-широко разбиране, съгласие и подкрепа за 

реализацията на виза за проектиране, на основание чл.138 от ЗУТ и при условията на чл. 

12 и чл. 19, ал. 5 от ЗУЗСО, чл.4, ал.1, т.2 от Наредбата за реда и начина на провеждане на 

обществени обсъждания в областта на пространственото развитие и устройството на 

територията на Столична община (Приета с Решение № 661 на СОС по Протокол № 41 от 

12.10.2017г.). 

 

    На дискусията  присъстваха кметът на район „Надежда“ инж. Димитър Димов, главният 

архитект на СО - район "Надежда" - арх. Димо  Александров;   началник-отдел „КДПП“ – 

Цветелина Стефанова, младши експерт отдел „УТКР“ – арх. Олга Божичкова, както и 

представители на Сдружение „Ангели на пътя“. 

 

   В обявения срок за подаване на писмени становища, възражения и мнения в СО-район 

„Надежда” до 27.03.2024г., е постъпило само едно  Заявление с вх. № РНД24-ТД26-379/ 

14.03.2024г. от Сдружение „АНГЕЛИ НА ПЪТЯ“, с писмено становище относно  ВИЗА ЗА 

ПРОЕКТИРАНЕ за предварителни /прединвестиционни/ и обемно-устройствени 

проучвания за определяне разположението на паметник „АНГЕЛИ НА ПЪТЯ“.  
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     То е разгледано от комисията за систематизиране на постъпили писмени становища, 

възражения и мнения, назначена с издадена заповед с № РНД24-РД56-96/ 05.03.2024г. от 

Кмета на СО-район „Надежда“. 

    Представителите на Сдружение „Ангели на пътя“  поискаха  съдействие и подкрепа 

по отношение идеята визията на паметника да бъде направена на конкурсна основа от 

студенти. 

     По време на срещата беше обявено, че първата стъпка, а именно, представянето на 

ВИЗА ЗА ПРОЕКТИРАНЕ на ОБЩЕСТВЕНО ОБСЪЖДАНЕ приключва.  СО-район 

„Надежда“ ще подготви Становище от името на Кмета на района.  

     Процедурата по обществено обсъждане е възложена от “НАГ“-СО на районната 

Администрация на СО- район „Надежда“ и всички материали по обсъждането ще бъдат 

предоставени обратно в “НАГ“- СО за окончателното решение. 

 

  

 

 

 

 


